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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

Jesień przyniosła zmianę pogody, odeszły upały  i wróciły 

„normalne” warunki atmosferyczne. Także na rynku zapanował 

względny spokój, ustabilizowała się sprzedaż mieszkań, 

deweloperzy zgłaszają dużą liczbę projektów, ale na razie ich 

nie rozpoczynają, wszyscy czekają na wiosnę. Normalna jesień.  

Na terenach popowodziowych mieszkańcy walczą o jak 

najszybsze usunięcie szkód. Podjęliśmy decyzję, aby nawiązać 

kontakt z władzami lokalnymi z terenów dotkniętych powodzią, 

w celu wytypowania obiektów, przy których renowacji możemy pomóc. Wybierzemy obiekt 

użyteczności publicznej jak szkoła, przedszkole, DPS, OSP itp. w odnowienie którego się 

zaangażujemy. Będziemy Was informowali, jaki to jest obiekt i gdzie. 

W najbliższą sobotę, czyli jutro, planujemy sobotnie sadzenie drzew w ramach akcji 10 drzew za 

plecak. Marketing dostarcza Wam informacji na ten temat, mam nadzieję, iż widzimy się w 

większym gronie z sadzonkami w dłoniach. 

 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


